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امام جمعه بناب:امروز روز باجدهی و باجطلبی نیست

امام جمعه بناب با اشاره به قرار گرفتن کشور در موقعیت خاص و حساس گفت: امروز روز سنگاندازی، باجدهی و

باجطلبی و عقدهگشایی نیست.

امام جمعه بناب با اشاره به قرار گرفتن کشور در موقعیت خاص و حساس گفت: امروز روز سنگاندازی، باجدهی و باجطلبی و
عقدهگشایی نیست.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجتالاسلام شیخ مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای نماز جمعه این هفته بناب با
گرامیداشت هفته «بسیج» اظهار کرد: تقویت بسیج تقویت کرامت و انسانیت است و در این راه باید تمام دلبستگیها کنار

گذاشته شوند و اگر چنین نباشد، انسان به ذلت و بدبختی گام نهاده است.

خطیب جمعه بناب با بیان اینکه در صدر اسلام هر مؤمن یک مجاهد و رزمنده بود، افزود: مسلمانان در شرایطی فرمان بسیج را
از پیامبر خدا (ص) اجابت کردند که از حداقل مسائل مادی و دنیوی و نیروی انسانی برخوردار بودند و از نظر شرایط جوی در

بدترین وضعیت قرار داشتند.

وی به پیروزی نظام جمهوری اسلامی در جنگ هشت ساله را مدیون رشادتهای بسیجیان دلاور دانست و تصریح کرد: با وجود
امکانات محدود، جوانان اسلام به قدری عرصه را برای دشمن تنگ کردند که سرانجام «سردار قادسیه» با آن همه هیمنه دست

صلح طلبی را به سوی ملت ایران دراز کرد.

باقری بنابی همچنین با اشاره به فرمان امام راحل(ره) در پنجم آذر سال 59 مبنی بر تشکیل بسیج گفت: این شرف و افتخار
بزرگی برای بسیج است که حتی سران جبهه شیاطین و سرسختترین دشمنان نظام به اهمیت بسیج معترف بودند.

وحدت ملی و پیروی از ولایت رمز پیروزی است

رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب حفظ وحدت ملی، بسیج عمومی و اطاعت از رهبری را تنها رمز پیروزی نظام جمهوری
اسلامی در مقابل دشمنان برشمرد و تأکید کرد: امروز تمام هم و غم عقلا و مقام معظم رهبری تمرکز بر روی این سه محور است.

با اشاره به قرار گرفتن کشور در موقعیت خاص و حساس یادآور شد: امروز روز سنگاندازی، باجدهی و باجطلبی و وی 
عقدهگشایی نیست. ای کاش برخی گردانندگان برخی روزنامهها منصفانه قدم بردارند و کمی دغدغههای رهبری را رصد کنند و
به صورت نفسانی به مطالب رهبری نگاه نکنند و برخی از این ستون بنویس ها این ستونها را حذف کنند. دیگر بس است و

کریمانه حرکت کنند.

حجت الاسلام باقریبنابی در ادامه خطبههای نماز جمعه بناب اظهار کرد: انتخابات تمام شد، یک کسی رأی آورد و کس دیگر
رأی نیاورد. این طبیعت انتخابات است و الان موقعیت کشور چنین ایجاب میکند که همه و همه به همدیگر کمک کنند.

با کشورهای 1+5 اشاره کرد و گفت: برخی روزنامهها، مجلات و مؤسسات وی همچنین به مذاکرات هستهای مسئولان 
پژوهشی سعی کنند که دشمنان قسم خورده اسلام در جبهه مذاکره عقبنشینی کنند.

خطیب جمعه بناب افزود: هرگونه حرف و حدیثهای دلسرد کننده قطعاً به نفع کشور و نظام نیست.

وی یادآوری کرد: بعد از امام راحل مقام معظم رهبری اجازه دادند دولت وارد مذاکره بشود؛ ولی این را بدانید ما بیصاحب
نیستیم. مقام معظم رهبری گام به گام هم تیم مذاکره کننده را حمایت میکنند و هم هدایت میکنند و هر مطلبی که لازم باشد،

خودشان با مسئولان و مردم در جریان میگذارند و این نعمت بسیار بسیار بزرگی است که خداوند در اختیار ما گذاشته است.

باقری بنابی تصریح کرد: مقام معظم رهبری سخنگو و روزنامه خصوصی ندارند و هر جا لازم باشد، خودشان صحبت میکنند.
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وی همچنین تأکید کرد: مقام معظم رهبری هر وقت لازم بدانند قطار مذاکره به پایان خواهد رسید و تاکنون نه کسی تخلف
کرده و نه کسی میتواند تخلف بکند.

امام جمعه بناب ادامه داد: امروز نشستن بر سر میز با این افعیها یک جهاد اکبر و جبههای بسیار سخت و سنگین است و در
هرحال باید به جهادگر کمک کرد، باید آنها را تشویق و تقویت کرد و از رهبری اطاعت کرد.

باقری بنابی با بیان اینکه از هرگونه حرف و حدیث دلسرد کننده باید اجتناب کرد، گفت: مسئولان ما تمام آبروی خود را
گذاشتهاند تا با قاتلان بشر مذاکره کنند و این جبهه جبهه بزرگ است و جبهه مذاکره با این هیولاها از جبهه میادین جنگ نیز

سنگینتر است.

در لابه لای اظهارات امام جمعه بناب در خطبههای نماز جمعه شعارهای «مرگ بر آمریکا، مرگ بر اسرائیل و مرگ بر انگلیس»
نمازگزاران جمعه در فضای مصلای اعظم این شهر طنینانداز شد.
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